
Hierbij de evaluatie vanuit de zaalcommissie, 

• terugblik op de belangrijkste zaken uit het afgelopen seizoen voor jouw 
commissie 
- Uitgifte en inname materiaal aan teams is redelijk goed verlopen: meerdere 
momenten aangeboden, duidelijke instructie gegeven van de kosten bij 
incompleet inleveren) Hierbij hebben we 4 euro geïnd voor elke bal die niet 
ingeleverd werd.  Sommige teams kozen ervoor om zelf een nieuwe bal aan te 
schaffen en deze in te leveren. Het geld van de de ballen werd overgemaakt 
aan de club en Harold had nog nieuwe ballen thuis liggen, om het aantal weer 
aan te vullen, zoals het aan de start van de competitie was.  
- gebruik maken van kisten met materiaal in sommige sporthallen valt in de 
smaak bij veel teams (echter we hebben geen controle over het kwijtraken 
ballen na training, ook niet echt in samenwerking met Hoco) 
-  Misschien volgend jaar toch ook de arbitragecommissie betrekken bij de 
planning van de wedstrijden: veel teams zijn nu op zoek geweest naar scheids 
en tegen betaling (€20/€30) vinden ze iemand die wil fluiten. Hierin zit ook een 
verbeterpunt om met Henk Vlielander te communiceren, hij gaf namelijk aan 
dat hij wel heel weinig hoefde te fluiten in de zaal. Dit mocht van hem wel meer 
zijn, dus aan ons om volgend seizoen de clubscheidsrechter erbij te betrekken 
en af te stemmen hoe wij hen erbij kunnen betrekken. 
-  Opkomst enkele teams bij zaaltrainingen in de beginperiode slecht doordat 
men nog veldwedstrijden had en zich daar op focussen. Hierin willen wij dit 
seizoen op het inschrijfformulier vragen waar de behoefte ligt wat betreft het 
aantal trainingen. Zo worden alle trainingsmomenten ook goed en 
daadwerkelijk benut. 
- Wat betreft de samenwerking met Hoco voor de HVB is het soms nog 
zoekende en wij nog veel verschillen merken tussen de 2 verenigingen 
waardoor dat soms een puzzel is 

• evaluatie van de kosten en uitleg hierover  
Waar wij afgelopen seizoen tegenaan zijn gelopen, zijn qua kosten is dat de 
jongste jeugd hetzelfde bedrag moest betalen als contributie als de rest van de 
jeugd en senioren. De jongste jeugd heeft 4 speeldagen en de jeugd/senioren 
hebben 6 speeldagen. Afgelopen seizoen heb ik contact met Marielle 
Hoefnagels hierover gehad om het komend seizoen hier een onderscheid in te 
maken qua contributie. 

• plannen voor het nieuwe seizoen 
De blaashal komt er natuurlijk aan, dit zal sowieso een andere manier van 
werken met zich meebrengen.  
We zullen het nieuwe seizoen met 3 personen zijn i.p.v. met 4. Dit brengt een 
andere dynamiek met zich mee. Maar hebben afgelopen 2 seizoenen gemerkt 
dat het makkelijk gaat lukken met 3 personen.  
Scheidsrechterscommissie meer betrekken en overleggen hoeveel zij willen 
fluiten enzovoort. 
Materialencommissie hebben we einde van het seizoen gesproken om voor 



komend seizoen even af te stemmen wat een goede manier is wanneer we 
met de koffers per hal willen gaan werken. Plus voorheen was het 12 ballen 
per team - dit is veel voor de wedstrijden, maar echt te weinig voor een 
training. Hier zullen we naar gaan kijken hoe we dit in een goed jasje kunnen 
steken.  
Onderscheid maken in jongste jeugd en de jeugd/senioren dit i.v.m. het aantal 
te spelen wedstrijden. 

 


